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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:534 Ekonomisk kompensation för skydd av skog

Landsbygdsminister Kullgren svarade mig på frågan om hur regeringen ska 
skydda fjällskogen att ”en viktig del i frågan om stärkt äganderätt är att 
markägare ska få ekonomisk kompensation för inskränkningar i ägande- och 
brukanderätten i den utsträckning som de har rätt till”.

Samtidigt satsar regeringen otillräckliga medel för att ersätta markägare och har 
inte presenterat några ersättningsmodeller som löser frågan för de privata 
skogsägarna.

Med anledning av ovanstående är min fråga till landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Vad ämnar ministern vidta för åtgärder för att markägare ska få ekonomisk 
kompensation vid formellt skydd av skog?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-03
Besvaras senast
2024-12-11 kl. 12.00


